
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

referat: Tirsdag den 7. februar 2023  

Klokken 17-19  
Afbud: Marija, Lars-Henrik                                                                    

Mødeleder: Søren T 

 

1. Godkendelse af referat 

godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

godkendt 

3. Status Velfærdens Fundament og byggeri/Søren T. og Annette 

Det er lykkedes at få det politiske niveau til at bevilge kr. 3,5 mill., så Velfærdens 
fundament ikke længere i så høj grad er medfinansierende på pavillonprojektet. 
Partnerskabsaftalen i velfærdens fundament står til at skulle underskrives om ca. 3 ugers 
tid.  

Ud over vores egne byggeprojekter så skal børnehuset Midgård udvide, der hvor den gamle 
pedelbolig (pelikanen) i dag ligger. Sundhedsplejersken og skolens IT-medarbejder får 
kontorer på 1. salen ovre i Hyttefadet. Udvidelsen til ca. 50 børn, har betydning for de 
trafikale forhold. Søren T. har skrevet til rådmanden ift. at involvere lokalsamfundet. 
Derudover skal skolens elever have cykelparkering, hvor de gamle cykelskure i dag ligger. 
Dvs. de skal ind ad brandvejen. Det kan give trafikale udfordringer. 

4. Ny madordning?/Annette 

Forpagteren af Hjallese Hallens cafeteria har budt ind på en madordning. AJ præsenterer 
hvordan udbuddet kan se ud. De er tilknyttet en anden portal (Kanpla) end Skolemad. Til 
start er det en ren web-løsning. Han har en overvejelse, om han vil åbne boden i 10 
frikvarteret – men det vil i givet fald komme til senere. Der er lukket for madbestilling om 
mandagen. Bestillinger skal være afgivet inden klokken 7 om morgenen på dagen.  

Bestyrelsen bakker op og har besluttet at det skal afprøves.  

5. Skolens organisering/oplæg Annette 



 

 

6. Procesplan skoleårets planlægning/Oplæg Annette Bilag: Procesplan medsendt 

7. Meddelelser 
• Elevråd : Hvad er status på basketbanen?  

• Skolen herunder: Indskrivning/Forårs-SFO: 78  

Der arbejdes på byplan på at udarbejde en ungedidaktik. Alle ungeskolelærere skal 
på en temadag den 31.10. Alle ungeskoleelever skal i Zoo den dag og deltage i 
forskellige undervisningsforløb.  

Nationale test er blevet til nationale overgangstest – der er en politisk beslutning at 
det skal være en skriftlig tilbagemelding. Det trådte i kraft 1.8 2022. Der er nu 
kommet en ska  

belon der skal bruges. Den er ikke imponerende.  

Vi har fået en besked om, at skolen skal modtage 10 Ukrainske børn som efter et år 
i modtageklassen skal ud på distriktsskolen – det vides endnu ikke på hvilke 
årgange. 

• Personaleomsætning: 1 har opsagt sin stilling, 1 ansættelse                                              

• Elever: 0 indskrevet, 4 fraflyttet 

• SFO 

• Formanden : tiden går med partnerskab og velfærdens fundament. Ros til Rasmine 
for stor indsats i velfærdens fundament 

 

8. Punkter til næste møde: skole-hjemsamarbejde princip 

 

9. Evt. 

Anja har ikke fået kontakt til den familie der havde henvendt sig omkring morgentrafik – 
arbejder videre på det. 

Trafikkampagne. Anja har forslag om en kampagne ift. de nye forårssfo. Forslaget går ud på 
at bestyrelsen fra 1. marts – 7. marts står ude ved vejen omkring skolen, for at gøre 
opmærksom på de forskellige gældende regler. Det er vigtigt at få en god tone omkring 
det. Det kan fint kombineres med at få trafikplakaten ud og leve. Bestyrelsen bakker op om 
forslaget.  



 

 

Forældrehenvendelse: ønske om et overblik over hvem der er ansat på skolen. Kan der 
ligge noget på Aula? Der er muligvis noget GDPR der kan gøre sig gældende. Men det er et 
forståeligt ønske. 
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